
REFERAT 
 

Peismøte i TRF/Serviceprosjekt komiteen 
 
Dato 
22.09.2020 
 
Tilstede: Elin Røed, Erik Ekeli, Toralf Cock, Hans‐ Arne Risnes og Svein O. 
Schjerven 
 

Generelt 
Grunnet vansker med å tilfredstille smittereglenes krav til avstand, møttes komiteen denne 
gang i Hans Narverud sine lokaler. Nå møtte kun 5 medlemmer denne gangen, men med en 
gruppe på totalt 11 medlemmer, var vi føre var! 
Et godt møte og hyggelige og konstruktive samtaler ble det uansett. 
 

Oppgaver fra presidenten 
 

1. Program forslag/foredrag 
a. 10. November foredrag: «Fake news», ansvarlig; Martin S. 
b. 5. Januar 2021 foredrag: «Røde Kors i Vestfold og Telemark, aktiviteter, 

beredskap og ressurser»; ansvarlig Toralf C. 
c. 2.Februar foredrag:  «Barneskoler i nye Holmestrand»; ansvarlig Elin R. 

 
Reserve foredrag: «Kashmir, fra havets bunn til verdens topp» v/SOS, 
«Innendørs hoppbakke» v/Tor T., «Redningsselskapet, stasjon Horten» 
v/Hans‐Arne R., «Kongsberg Maritime i ny drakt?», v/SOS, «Kongsberg 
Defense» v/SOS 
 

2. Julemøte/Nsimbi prosjekt innsamling 
Diverse forslag til premier, tjenester o.l. ifm. julemøtet. 

‐ Hans‐Arne R. Tilbyr hjelp til skattemeldingen 
‐ Blomsteravtale v/SOS 
‐ Limaco v/Olav 
‐ Floyd v/SOS 
‐ G‐sport 
‐ El‐firma 
‐ Brekke sanitær AS 
‐ Auksjon på malerier!!, Noen har sikkert for mye av det!? 

 

3. 3‐års plan diverse innspill 
a. SOS som CYEO/YEO, tar kontakt med distriktet angående fremdrift i 

ungdomsarbeidet under Covid‐19 i 2021. deretter bør vi sjekke ut i klubben 
om engasjementet er tilstede i stor nok grad til å starte prosessen for en 
utvekslingstudent. 



b. RYLA, som før 1‐2 studenter. Pri 1 er ungdom fra egne rekker. Dernest 
utenfor. Ber leder av RYLA i D 2290 komme og orientere klubben. 

c. Bør løfte TRF‐fond til 55 USD. 
d. Lar prosjekt Nsimbi stå på USD 5000. SOS sjekker ut status og fremtidige 

behov der nede. Dette for å avhjelpe Øistein. 
e. TRF kurs 1.10.20. President, Inncoming og leder TRF komite MÅ stille. Men 

flere fra TRF kan delta. 
f. Pri 1. må være kontakt med Sande Rotary klubb. Vi er fadder for klubben. 

Presidenten bør ta kontakt og sjekke dette ut med president i SRK. 
Dernest bør tidligere samarbeide med Horten og Re, vurderes gjenopptatt. 
En annen spennende mulighet burde være å ta kontakt med klubbene i våre 
naboland/vennskapsbyer i Danmark og Sverige! Alt dette må muligens vente 
til etter C‐19, men la oss være litt frempå!! 
 
NB! De ansvarlige for foredrag sjekker ut med foredragsholdere, og melder 
tilbake til Einar R., og meg så raskt som mulig. 
 
Referent 
Svein Otto Schjerven 


